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"He après de sant
Josepmaria a servir
l'Església"

Entrevista a monsenyor
Philippe Jourdan, sacerdot de
l’Opus Dei i nou administrador
apostòlic d'Estònia, ordenat
bisbe el passat 10 de setembre a
l'església de Sant Olaf de Tallin.
A la cerimònia va acudir Mons.
Xavier Echevarría.

14/09/2005

Monsenyor Jourdan, vostè és el
primer bisbe catòlic resident a



Estònia després de la segona
guerra mundial. El país és
actualment de majoria luterana.
Com afronta la seva missió?

He après de sant Josepmaria a servir
l'Església com l'Església vulgui ser
servida, a estimar-la amb tot el meu
cor en la seva dimensió universal i
romana. La meva experiència a
Estònia m'ha reafirmat en aquesta
convicció i a més m'ha ensenyat a
estimar els germans que no s'han
unit encara a l'Església. En un país de
tradició luterana i ortodoxa com
Estònia, la meva divisa episcopal
(Omnes cum Petro ad Iesum per
Mariam: Tots amb Pere a Jesús, per
Maria) –que dec igualment al
Fundador de l’Opus Dei- m'ha
semblat molt adequada per a
ressaltar els amors que han d’unir-
nos: la recerca de Crist, el recurs a
Maria, i el desig que tots siguem un
sol ramat guiats per un mateix
pastor.



Vostè és francès, però assentat a
Estònia, que sent ara?

Em trobo ple de gratitud cap a la
meva terra natal. M'enorgulleix
especialment el fet que la
Conferència Episcopal del meu país,
França, hagi enviat un representant
oficial a la meva ordenació, el pare
Bernard Hayet. Mantinc i mantindré
sempre una unió especial amb
l'Església a França, que m'ha nodrit
amb la fe.

I, pel que fa a l'educació que m'han
donat els meus pares, no trobo
paraules per a agrair-los el seu
lliurament. A ells, principalment, dec
la meva vocació. De tres germans,
dos som sacerdots. És, sens dubte, un
gran do de Déu que desitjo a moltes
famílies. Alhora, suposa una resposta
generosa per part d'uns pares
profundament cristians.



Que diria als catòlics d'Estònia,
que celebren amb gran goig aquest
esdeveniment?

L'Església a Estònia travessa un
moment històric. El dissabte 10 de
setembre, per primera vegada des de
la segona guerra mundial, un bisbe
és ordenat al país. És un pas enorme
per a la vida d'aquesta porció de
l'Església i una prova de confiança
del Papa envers nosaltres: Hem
arribat a la majoria d'edat!

Poc abans de la seva defunció, Joan
Pau II va decidir nomenar-me bisbe
d'Estònia. Per això vaig voler que la
cerimònia d'ordenació tingués lloc el
10 de setembre, dotze anys després
de la visita del difunt Papa a aquest
país. D'aquesta forma, hem pogut
honorar encara millor la seva
memòria.

És el meu desig que en aquesta
ordenació episcopal, tota la
comunitat catòlica d'Estònia m'hagi



acompanyat a l'altar. Per això, vaig
voler que la cerimònia tingués lloc
en un gran temple històric: sant Olaf
de Tallin. Quan un catòlic visita
aquest lloc, té el sentiment de
retornar a la seva casa, encara que
sapiguem que no es tracta de la
nostra llar. La presa de possessió del
nou administrador apostòlic tindrà
lloc a la catedral de sant Pere i sant
Pau.
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